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Esimerkkikuvaus korkeakoulutuksen polulta



”Opiskelen tällä hetkellä REDU:lla tieto- ja viestintätekniikan perustutkintoa 
ja valmistun sieltä piakkoin. Teen samaan aikaan tieto- ja viestintätekniikan 

30 op väyläopintoja Lapin AMKissa. Korkeakoulupolun ja väyläopintojen 
valinta on merkinnyt minulle paljon. AMKissa on tullut paljon uusia asioita, 

joita en ollut koskaan opiskellut. On tullut tunne, että on nyt oikeasti 
opiskelemassa, oppii uutta ja tärkeää. On tullut tunne, että nyt mennään 

elämässä eteenpäin. ”



Korkeakouluvalmiuksilla 
sujuvuutta 
opiskelupolulle

Jonna Löf 18.9.2020



”Matematiikka oli haastava amispohjalta ja se vaati myös paljon itsenäistä 
työskentelyä. Piti etsiä itse tietoa, katsoa YouTubesta lisää opetusvideoita ja 

harjoitella paljon kotona.” Opetus oli mielestäni hyvää. Siinä kuitenkin 
oletettiin, että perusteet ovat opiskelijoilla hallussa. Haasteita ollut 

matematiikan lisäksi esseen tekemisessä Orientaatio projekti-opintojaksolla. 
Vaikeuksia on ollut siinä, kun ei ole lukiotaustaa, eikä ole käytynä paljoa 
lukuaineita. Amiksessa ei ole tarvinnut tehdä esseitä, viimeksi yläasteella 

olen niitä kirjoittanut." 



Väyläopinnot Lapin AMKissa

Jonna Löf 18.9.2020



”Parasta tähän mennessä on ollut oppimisen kokemukset ja onnistumisen 
tunteet. Ensin ajattelin, että mitenhän kurssien kanssa käy. Tulee ihan 

voittajafiilis, kun asia on vaikeaa ja opiskelet sitä ja sitten opit sen. Opiskelun 
aikana minulla on parantunut korkeakouluopiskeluvalmiudet. Opiskelussa 
pärjää hyvin, jos päätät, että pärjäät. Mutta jos menet opiskelemaan sillä 

aatteella, että teet sinne päin, niin sinulla tulee todennäköisesti ongelmia. ”



Osaamisen näytöt 
osana väyläopintoja

Jonna Löf 18.9.2020



”Mietin, että tuo olisi hyvä minun tulevaisuudelle ja kiinnosti paljon. Alussa 
tuli infoa, miten tämä homma lähtee käyntiin. Kun opinnot oli alkanut, niin 

opettajat on ohjannut ja opo myös. ”



Ohjaus-
yhteistyö 
opiskelijan 
polulla

Jonna Löf 18.9.2020



” Opettajat ovat auttavaisia – aina pystyy kysymään opettajilta neuvoa. “Aina 
saa apua ja hyvin yksityiskohtaistakin palautetta erilaisista tehtävistä. Ei jää 
koskaan paikalleen, vaan aina pääsee eteenpäin. Ammattiopiston opintojen ja 

AMKin opintojen yhdistäminen on mennyt ihan hyvin. Syksyllä tein 
väyläopintoja monimuotoryhmän mukana, koska amistunteja oli päivisin. 
Monimuodossa tunnit oli AC:n kautta iltaisin, etänä. Tässä on tosi tärkeä 

aikatauluttaa päivät. Se auttaa ajanhallinnassa, kun aikataulutat mitä teet 
joka päivä.”



Ohjausyhteistyö toimijoittain

Jonna Löf 18.9.2020



”Suosittelen väyläopintoja muillekin, koska se mahdollistaa sen, että pääset 
nuoressa iässä rakentamaan sinun polkuasi pitemmälle. Vinkkeinä muille 

väyläopintoja miettiville antaisin: 

aikatauluta, 

tee kaikki ajallaan - älä jätä tekemättä,

koita pitää itsekuri-sitä tulet tarvitsemaan, 

itseopiskele -jos et ymmärrä,

jos on joku epäselvää -kysy.”

Jonna Löf 18.9.2020



Vuosikello
yhteistyötä 
jäsentämässä

Jonna Löf 18.9.2020



Kiitos!

Jonna Löf 18.9.2020
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